



# Protokoll

Datum: 20160209

Tid: 1830

Plats: Klubbrummet

Kallade: Stefan Nord, Peter Särnbratt, , Ann-sofie Lifv, Cecilia Olsen Cederholm, Daniel Jarnrot , Peter Tynelius , Camilla Tynelius, ,

Frånvarande: Björn Knutsen, Camilla Borg, Jennie Bergsten , Amanda Elofsson

	Ämne	Ansvarig	Protokoll
1	Mötets öppnande		Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna
2	Sekr. & justerare		Sekr. Peter Särnbratt justerare. Daniel Jarnrot
3	Dagordning		
4	Föregående protokoll		
5	<b>Rapporter</b>		
a	Ekonomi		
b	Personal		
c	Anläggning		
d	Medlem		
e	Ridskola/hästgrupp/		
f	Ungdomssektionen		
	Brand och skydds rond		
	Hyresgäster/stall		
6	<b>Frågor</b>		
a	Konstutering ansvarsfördelning		Se sep protokoll
b	Ersättare för lisen		Mötet diskuterade om detta. Stefan N ska kolla med Mia Göransson
c	Vik för Liz		Camilla kollar med marie H ang vilka hon frågat tidigare om denna post. Det kom upp en diskussion ang kostnader för ridlärare.. styrelsen beslöt att kolla över regler/rutiner. Vi ska även se över ekonomin
d	Karantänboxar		Grupp bildas för att se över regler/rutiner runt boxar , hagar m.m.
e	Sponsring		Jonas lämnar sitt uppdrag som ansvarig i sponsringsgruppen. Ny ansvarig behövs utses. Kolla med stallmötet om det finns någon intressead.
f	Faddersystem panta mera		Söka efter några som kan vara "fadder" för något Pantamera Kärll under högsäsong och ansvara för att det blir tömt och att det fungerar. Lista ska sättas upp .

g	<b>Cafet</b>		Cafe ansvariga Söker efter personer som kan hjälpa till med cafe verksamheten så att cafet kan vara mer öppet. Styrelsen bör vara delaktig i cafet. Tydliga Rutiner ska tas fram så det ska vara lätta att följa när man kommer och jobbar i cafet.
h			
i			
j			
<b>7</b>	<b>Nästa möte</b>		Nästa möte 22/2 kl 18,30
<b>8</b>	<b>Mötets avsl</b>		Ordförande tackade för vistat intresse och avslutade mötet

Ordförande

Sekreterare

Justerare